
Родољуб Шабић: Осећам се безбедно, једино је важно да се сазна ко су људи с фантомкама који су рушили Савамалу
среда, 04 мај 2016 14:39

Повереник за информације од јавног значаја и заштиту података о личности Родољуб
Шабић изјавио је данас да се осећа безбедно и да поруке које су му послате поводом
захтева да полиција истражи ко стоји иза рушења објеката у Херцеговачкој улици у
Београду, не доживљава као претњу.

  

  

Шабић је након дебате о заштити приватности новинара и њихових извора у Београду
казао да га је полиција, по налогу тужилаштва, позвала да се изјасни о околностима које
је навео на свом Твитер налогу.

  

- Ја сам им рекао да се осећам безбедно и да то не доживљавам као претњу - казао је
Шабић, додавши да све треба истражити.
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Повереник је прецизирао да је порука коју је навео на Твитеру била изречена на јавном
месту на ком се он често појављује и да није била случајно упућена јер се знало да ће му
бити пренета.

  

- Све то не треба да одвуче пажњу са правог питања, а то је ко је рушио објекте у
Савамалој и ко су људи с фантомкама - рекао је Шабић.

  

Непознате особе претиле су поверенику због тога што се јавно залагао да полиција
истражи ко су људи с фантомкама који су у ноћи 25. априла багерима срушили неколико
објеката у Херцеговачкој улици у Београду.

  

Родољуб Шабић је на свом Твитер налогу објавио поруку следеће садржине: "Настави да
се интересујеш за акцију људи под фантомкама, и бићеш у прилици да се сретнеш са
њима".

  

(Блиц)
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